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ОФИЦИАЛНО ИЗЯВЛЕНИЕ НА СТАНИСЛАВ ИЛИЕВ, КМЕТ НА СО- 
РАЙОН „ВЪЗРАЖДАНЕ“ 

 

 
 
 
Уважаеми съграждани, 
 
  
 
В СО Район „Възраждане“ все още не сме получили официалните документи от 
проверката на ДНСК и МРРБ, съгласно която следва да бъдат спрени работните 
дейности на обект: „Реконструкция на ул. „Опълченска“ от бул. „Александър 
Стамболийски“ до ул. „Сливница“ – II ЕТАП „Реконструкция на ул. „Опълченска“ от 
бул. „Тодор Александров“ до бул. „Сливница“, в това число отливен канал по бул. 
„Сливница“ до заустването му в р. Владайска и съпътстваща инфраструктура“, 
находящ се в район „Възраждане“ – Столична община, финансиран по 
Инвестиционна програма за общински проекти 2024-2026 г. 
 
  
 
В тази връзка и не мога да дам подробности, но искам да подчертая, че за нас като 
администрация, е изключително важно час по-скоро да се намери решение на 
възникналия проблем. Призовавам компетентните институции да впрегнат сили 
не в престрелки по между си, а за разрешаване на казуса. Не може жителите на 
район „Възраждане“ да бъдат заложници на други интереси. От своя страна, ние 
като районна администрация ще продължим да следим процеса и да търсим 
съдействие от всички заинтересовани страни, за да гарантираме, че 
реконструкцията ще бъде завършена в най-кратки срокове. 
 
  
 
Този обект е от изключителна важност за всички, които живеят в централната 
част на София. И за всички е ясно, че той трябва да бъде завършен възможно най-
скоро, за да може да се облекчи трафикът и да се подобри цялостната градска 
среда. Разбираме, че подобни инфраструктурни проекти изискват сериозни 
координационни усилия и спазване на всички законови процедури, но също така 
сме категорични, че забавянето на изпълнението носи негативи както за 
гражданите, така и за бизнеса в района. 
 



 

 

  
 
Очакваме скоро да получим официална информация относно резултатите от 
проверката, след което ще информираме гражданите за следващите стъпки. 
Нашият основен приоритет остава благополучието на хората в район 
„Възраждане“ и осигуряването на нормална и безопасна градска среда за всички. 
 


